
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Skatteministeren

Dato: 15. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 38
Vil ministeren i forbindelse med tilrettelæggelsen af pesticidafgiften sikre, at
det i Danmark bliver muligt at fortsætte med eksempelvis kartoffelproduktion,
frugtavl, frøavl og produktion af andre specialafgrøder på mindst samme ni-
veau som i dag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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